
Ik ben ouder van een kind met het syndroom van Down en bovendien ook ouder van een 

kind met PDD- nos.  

Uit onderzoek is gebleken dat kinderen met Down zich het best ontwikkelen als ze een 

opleiding volgen in het regulier basisonderwijs. De maatregelen die u schetst  zullen een 

bedreiging vormen voor haar persoonlijke ontwikkeling tot een relatief zelfstandig 

functionerend individu. Iets wat voor ons zeer zwaar weegt.  Er zal te weinig geld zijn om 

haar van uit de rugzak goed te kunnen  begeleiden in de klas met leren lezen, rekenen , 

schrijven.  Iets wat dan weer kan leiden tot toename van PGB- budgetten  op school, of te 

wel uit een ander potje, de AWBZ.

Voor onze zoon met PDD- nos zal het inhouden dat klassen nog groter worden, zijn wereldje 

in de klas nog meer onvoorspelbaar. De begeleiding die hij nodig heeft wordt minder, de 

rustmomenten 1 op 1 die zeer belangrijk zijn dus ook.  Het zal leiden tot verstoren van de rust 

klas,  toename van negatief gedrag. Het idee om zo passend onderwijs voor ieder kind te 

leveren is niet haalbaar!

Denk eens rustig na over alternatieve oplossingen, zo gaat het voor veel kinderen niet goed 

komen!

Het is voor deze kinderen als moeilijk genoeg om zich staande te houden in deze 

maatschappij, maak het niet moeizamer voor ze!

Linda de Boer.


